



UK (The UK postal address is not for correspondence)

Belgrove Hotel, 1-3 Belgrove Street, London, WC1H 8AB

Tel(M): +44(0)774 7630308 Fax: +1-(866)-353-4692

Email: ayad.al-mukhtar@telematique.co.uk Skype: ayad.al-mukhtar

IQ

PO Box 50, Badinan 124 B1/Z01/Q24/ S40, Sulaimani, Iraqi Kurdistan Region

Tel(M): +964 7711527954 Tel(L): +964 533181149 Fax: +1-(866) 3534692

Email: ayad.al-mukhtar@telematique.co.uk Skype: ayad.al-mukhtar

No.: 20190726-1

Date: 26 July 2019

العدد: ٢٠١٩٠٧٢٦-١

التاريخ: ٢٦ تموز ٢٠١٩

To the Lawyers of Sulaimani
M / Tender: pending claims in the courts of
Sulaymaniyah

الى نخبة محامي السليمانية
م / مناقصة: دعاوي عالقة في محاكم السليمانية

Telematique Company for General Trading and Iraq Lawyer are pleased to invite the elite lawyers and legal professionals in Sulaymaniyah to review the claims and complaints that are still pending in the courts of Sulaymaniyah Magistrates Courts and the Sulaymaniyah Courts of Inquiry and submit their offers to reopen these cases and resolve them in favor of the plaintiff Dr Ayad Al-Mukhtar. We ask those gentlemen and ladies of the legal profession who are interested to register their interest to participate in this project with the Project Manager Mrs. Aziza Ibrahim Saifi (Mobile +964 7701465514).

يسر شركة تلماتيك للتجارة العامة و مكتب محامون العراق ان تدعوا نخبة المحامين والقانونيين في السليمانية لمراجعات الدعاوي والشكاوي التي ماتزال عالقة في محاكم بداءة السليمانية ومحاكم تحقيق السليمانية وتقديم عروضهم لإعادة فتح تلك القضايا وحسمها في صالح المدعي / المشتكي .د. اياد المختار. نرجو من السادة والسيدات المحامين والقانونيين المهتمين التقدم وتسجيل رغبتهم في المشاركة في هذا المشروع مع مديرة المشروع السيدة عزيزة إبراهيم سيفي (موبايل +964 7701465514).

Claims and Complaints

الدعاوي والشكاوي

- An eviction civil lawsuit against the occupant of shop No. 15/24 in Nali Street, Dergezain **No. 351-B-2018**
- Review our options regarding civil lawsuit **No. 668 / B / 2015** in the Sulaimani Magistrates Court No. 5, which was delayed and referred to the Court of Inquiry
- Review our options regarding civil lawsuit **No. 2388 / B / 2015** in the Sulaimani Magistrates Court No. 5, which was delayed then referred to the Court of Inquiry

- أ. دعوى تخلية شاغل الدكان رقم ٢٤/١٥ في شارع نالي، دركزين دعوى رقم **٣٥١-ب-٢٠١٨**
- ب. مراجعة خياراتنا بشأن دعوى **٢٠١٥/ب/٦٦٨** بداءة السليمانية ٥ التي استأخرت واحيلت الى محكمة التحقيق
- ت. مراجعة خياراتنا بشأن دعوى **٢٠١٥/ب/٢٣٨٨** بداءة السليمانية ٥ التي استأخرت واحيلت الى محكمة التحقيق



d. Review the criminal complaint with the Saray Police station against the occupant of Garage No. 11/24 Nali Street, Dergezain on charges of seizing the house of Judge Ahmed Mukhtar illegally

Requirements from Lawyers

1. To contact the project manager, Mrs. Aziza, and to register their interest
2. Attend the relevant Courts and Police Stations in Sulaimani and examine the case files of the claims and complaints
3. Evaluate the claims and complaints and develop a new plan for each claim or complaint, which they believe can be resolved in favor of the plaintiff / complainant
4. Present their offers to Mrs. Aziza, which must be based on the principle of cost coverage and reward in case of winning

With thanks and appreciation

Dr Ayad Al-Mukhtar (aka Alexander Wain)
Sole Director, **Telematique Limited**
President, **Telematique Company for General Trading**
President, **Iraq Project Management Organization**
Managing Partner, **Iraq Lawyer**

ث. مراجعة الشكوى في مركز شرطة السراي ضد شاغل الكراج رقم ٢٤/١١ شارع نالي دركزين بتهمة اغتصاب دار القاضي احمد مختار بصورة غير قانونية

المطلوب من المحامين

١. اللإتصال بمديرة المشروع السيدة عزيزة وتسجيل رغبتهم

٢. مراجعة المحاكم ومراكز الشرطة المختصة في السليمانية والإطلاع على سجلات الدعاوي والشكاوي

٣. تقييم الدعاوي والشكاوي ووضع خطة جديدة لكل دعوى او شكوى بإمكانهم حسمها في صالح المدعي / المشتكي

٤. تقديم عروضهم للسيدة عزيزة والتي يجب ان تكون مبنية على مبدأ تغطية التكاليف والمكافأة في حالة الربح

مع الشكر والتقدير

د اياد اسعد المختار (د. اليكساندر وين)
المدير المفوض لشركة تلماتيك العراقية
المدير الفردي لشركة تلماتيك البريطانية
رئيس منظمة إدارة مشاريع العراق
الشريك الإداري لمكتب محامون العراق